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PROTOKÓŁ  Nr XXXII/2022 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 5 października 2022 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1310, zakończono o godz. 1335. 
Podjęto uchwały od Nr XXXII/284/2022 do Nr XXXII/286/2022. 
 
W sesji uczestniczyło 21 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
Nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXII sesję Rady Powiatu 
w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie listy 
obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Następnie poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego 
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Bogdana Purzyckiego.      
 
Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia „Regulaminu 

określającego wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw”. 

5. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXXI sesji Rady Powiatu z dnia 5.09.2022 r. nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXI sesji Rady Powiatu. 
Protokół  głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXI sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
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Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2022-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/284/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2038, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały, uwzględniający poprawiony załącznik nr 8. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/285/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
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Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie ustalenia „Regulaminu określającego wysokość stawek dodatków:  
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw”. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/286/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia „Regulaminu 
określającego wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw”, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Radny Zabłocki, odnosząc się do zawartej w sprawozdaniu informacji dotyczącej 

przeznaczenia do sprzedaży działki przy Domu Dziecka w Morągu, poinformował,  

że gdy Starostą był Pan Brodiuk temat ten był już omawiany i radni byli wtedy przeciwni 

tej decyzji. Następnie zapytał dlaczego działka ta przeznaczona jest na sprzedaż  

i stwierdził, że z uwagi na panującą inflację, może lepiej by było pozostawić  

ją w zasobach powiatu. 

Pan Starosta, w odpowiedzi na pytanie radnego Zabłockiego, poinformował, że Rada 

Miejska w Morągu w planie zagospodarowania przestrzennego tej działki, zmieniła jej 

przeznaczenie na budownictwo wielorodzinne. Dodał, że w uzgodnieniu z Dyrekcją 

Domu Dziecka podjęto decyzję o sprzedaży przedmiotowej działki i przeznaczeniu 

części środków pochodzących ze sprzedaży na rzecz placówki. Na zakończenie 

wyraził nadzieję, że działka znajdzie nabywcę i część środków finansowych z jej 

sprzedaży będzie można przekazać na rozwój placówki, nowe boisko czy nową 

infrastrukturę przy Domu Dziecka.  
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Radny Winnicki wyraził zadowolenie, że środki ze sprzedaży przedmiotowej działki 

zostaną przekazane dla Domu Dziecka. Dodał, że jest to duża działka, położona  

w atrakcyjnym miejscu i będzie ona droga, dlatego też za środki otrzymane  

ze sprzedaży będzie można wybudować nie boisko, a część obiektów służących 

dzieciom z Domu Dziecka. Na zakończenie zwrócił się z prośbą, aby sprawozdanie  

z działalności Zarządu było przesyłane radnym na tydzień przed sesją, tak aby radni 

mogli się z nim zapoznać i zadawać pytania na komisjach, a nie na sesji. 

Pan Starosta w uzupełnieniu swojej wypowiedzi dotyczącej sprzedaży działki przy 

Domu Dziecka w Morągu dodał, że rzeczywiście Zarząd pod przewodnictwem Pana 

Brodiuka chciał sprzedać tę działkę, ale nie zrobił tego, gdyż nie było wtedy zgody 

Rady Miejskiej w Morągu na zmianę planu zagospodarowywania przestrzennego. 

Radny Struk, odnosząc się do informacji w sprawozdaniu dotyczącej budowy boiska 

przy ZSZ im. S. Staszica w ramach konkursu organizowanego przez Fundację LOTTO, 

poinformował, że złożył wniosek do budżetu powiatu na 2023 rok na budowę boiska 

przy Zespole Placówek przy ul. Grunwaldzkiej i dopytał czy nie można połączyć 

realizacji tych dwóch inwestycji w ramach tego konkursu albo ewentualnie poszukać 

innych środków na budowę boiska przy Zespole Placówek. 

Pan Starosta, odpowiadając radnemu Strukowi poinformował, że był taki pomysł,  

aby złożyć projekt na te dwa boiska, ale niestety warunki jakie zostały postawione 

przez Fundację pozwoliły na realizację tylko jednego. Dodał także, że ma zapewnienie 

o pojawieniu się w przyszłym roku kolejnych środków na boiska wielofunkcyjne i wtedy 

na pewno zostanie złożony wniosek na budowę boiska przy Zespole Placówek.  

Następnym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły pisma z Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego informujące o przyznaniu Muzeum Bitwy  

pod Grunwaldem w Stębarku dotacji w wysokości 91 155,79 zł, przeznaczonej  

na pokrycie kosztów zadania pn. „Stębark (pole bitwy pod Grunwaldem), ruiny kaplicy 

pobitewnej p.w. Najświętszej Maryi Panny z XV wieku: pilne prace konserwatorskie  

i restauratorskie” oraz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Przemienienia Pańskiego  

w Chojniku dotacji w wysokości 150 000,00 zł, przeznaczonej na pokrycie kosztów 

zadania pn. „Chojnik, kościół pw. Przemienienia Pańskiego (XVIII w.): wykonanie 

izolacji fundamentów ściany zachodniej kościoła oraz wokół zakrystii - etap II”. 

Następnie głos zabrał Pan Starosta, który odnosząc się do innych tematów 

poruszanych przez radnych wyjaśnił, że nikt nie ma zamiaru likwidować Wydziału 

Budownictwa i Architektury w Morągu. Dodał, że na chwilę obecną nie ma tam 

pracownika, gdyż trudno jest znaleźć kogoś, kto spełniałby odpowiednie kwalifikacje. 

Ponadto zapewnił, że od przyszłego tygodnia pojawi się tam pracownik, który będzie 

przyjmował interesantów w określone dni. Kolejno odniósł się do sprawy publicznego 

transportu zbiorowego i poinformował, że wniosek do Pana Wojewody nie został 

jeszcze złożony, gdyż czekamy na podpisanie umów z samorządami. Dodał, że żaden 

samorząd, który będzie chciał prowadzić transport zbiorowy na terenie swojej gminy  

i poza nią nie będzie pominięty. Natomiast jeśli chodzi o Gminę Morąg poinformował, 

że była propozycja utworzenia transportu zbiorowego poza teren gminy Morąg,  

ale w tamtym czasie gmina sama przystąpiła do zorganizowania transportu 
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zbiorowego, więc nie była zainteresowana propozycją. Dodał, że jeżeli będzie taka 

potrzeba na terenie gminy Morąg oraz deklaracja ze strony tego samorządu, to nic nie 

stoi na przeszkodzie, aby utworzyć dodatkowe linie autobusowe. 

Radny Winnicki poinformował, że poruszył na komisji kwestię transportu zbiorowego, 

gdyż uważa, że radni na ostatniej sesji, gdzie głosowana była uchwała w tym zakresie 

zostali wprowadzeni w błąd, gdyż z uzasadnienia uchwały wynikało, że sprawa  

ta została ustalona z Wójtami i Burmistrzami z powiatu ostródzkiego. Następnie zwrócił 

się do Pana Starosty o wyjaśnienie tej kwestii. 

Pan Starosta poinformował, że deklaracja powiatu była skierowana do wszystkich 

samorządów i te, które były zainteresowane utworzeniem linii, odpowiedziały 

pozytywnie, natomiast nie było informacji zwrotnej z Morąga. Po czym dodał,  

że jeśli pojawi się chęć jakiegokolwiek samorządu do podjęcia współpracy w tym 

zakresie, to samorząd powiatu jest otwarty na rozmowy. 

Radny Purzycki dopytał, czy w związku z tym, że będą jeszcze prowadzone rozmowy 

z samorządami w tym zakresie, to czy trasy, które zostały przyjęte na poprzedniej sesji, 

mogą być jeszcze uszczegółowione. 

Pan Starosta twierdząco odpowiedział na pytanie radnego Purzyckiego. 

Radny Zabłocki poinformował, że podczas sesji w Morągu Pan Burmistrz Sobierajski 

przekazał informację, że powiat planuje likwidację Wydziału Budownictwa  

i Architektury w Morągu. Następnie odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty  

na temat tego Wydziału, wyraził swoje zadowolenie z przedstawionego rozwiązania  

i dodał, że Wydział ten powinien pozostać w Morągu, ale stwierdził, że pracownik 

powinien być w nim przez cały tydzień. Następnie poinformował, że Szpital w Morągu 

dzięki wsparciu Pani Bogusławy Orzechowskiej Senator RP i Panu Zbigniewowi 

Babalskiemu Posłowi na Sejm RP przeszedł do kategorii szpitali sieciowych i dodał, 

że powiat powinien jak największej pomocy udzielić temu szpitalowi, bo korzystają   

z niego wszyscy mieszkańcy powiatu.  

Radny Winnicki, wracając do tematu funkcjonowania Wydziału Budownictwa  

i Architektury w Morągu dodał, że w poprzedniej kadencji zrobiono wszystko,  

by Wydziały w Morągu pozostały. Poinformował, że włożono duże pieniądze w remont 

pomieszczeń, a Wydziały, które tam są dobrze funkcjonują, dlatego też trzeba robić 

wszystko by tam pozostały. 

Pan Starosta, w odniesieniu do apeli przedmówców dotyczących funkcjonowania 

Wydziału Budownictwa i Architektury w Morągu,  podziękował za wszystkie głosy w tej 

sprawie i wyjaśnił, że zawsze stał na stanowisku, że te Wydziały są tam potrzebne  

i dodał, że jest tego samego zdania jak jego przedmówcy. Następnie odniósł się  

do informacji przekazanej przez radnego Zabłockiego dotyczącej przejścia Szpitala  

w Morągu do kategorii szpitali sieciowych i dodał, że cieszy go ta informacja, gdyż 

placówka ta odgrywa bardzo ważną rolę w naszym powiecie i jak tylko będzie mógł  

to będzie wspierał działania, które przyczynią się do jej rozwoju. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 
 


